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“Glumind putem spune orice, chiar şi adevărul”. 
Sigmund Freud

Cele mai bune leacuri
pentru gastrită!
Funcţionează

miraculos
Gastrita este o inflamație a mucoasei care

protejează pereții stomacului. Se manifestă prin durere
și senzație de arsură, în partea superioară a
abdomenului, fiind însoțită adesea de greață, balonare
sau eructație. Toate aceste simptome pot fi alinate cu
ajutorul remediilor
naturale, arată
stiripesurse.ro.
Folosește-te de câteva
leacuri la îndemână,
care și-au dovedit încă
din cele mai vechi
timpuri eficiența:

SUCURI DE
CRUDITĂȚI Dintre
acestea, cele mai
populare sunt sucul de
varză și cel de cartof
crud. Se beau câte 50
ml (un sfert de pahar) de
suc de varză (obținut cu ajutorul storcătorului electric)
cu 30 de minute înainte de masă, iar la o oră după
masă beau 50 ml de zeamă de cartofi (obținută din
cartof ras și scurs bine). Se recomandă o cură de 2-3
zile, în care să se consume des aceste sucuri care
reduc aciditatea (au efect alcalin), reglează digestia și
repară epiteliile gastrice.

SUCURI VERZI Cel de orz verde este recomandat
în gastrită datorită efectului calmant și antiinflamator.
Se obține din tulpinile verzi de orz, cu ajutorul
storcătorului electric cu centrifugă. Se beau câte 200
ml de suc pe zi, în reprize, durata unui tratament fiind
de minimum 12 zile. Clorofila pe care o conține din
belșug orzul verde contribuie la regenerarea mucoasei
gastrice, arată cercetările, scrie femeia.ro.

După încheierea partidei de pe
teren propriu cu FCSB, scor 1-4,
disputată duminică seară,
managerul tehnic al Viitorului,
Gheorghe Hagi, s-a arătat, din
nou, deranjat de modul în care
sunt dezbătute de un grup din
mass-media declarațiile sale. La
conferința de presă la care a
participat la finalul meciului din
etapa a 6-a din Liga 1, Gică Hagi a
fost extrem de nemulțumit pentru
faptul că unele răspunsuri ale
tehnicianului Viitorului sunt
interpretate asfel încât să nască
polemici: „Titluri și atacuri, nu mai
știu cum să mă facă să fiu hulit. De
ce? Eu mă întreb: ce le-am făcut?
Pe vremea când am jucat i-am
făcut fericiți. Din când în când îmi
mai dau cu părerea. Opinia lui
Hagi. Care a jucat fotbal. Care
antrenează, care a investit în tineri,
care a făcut ce n-a făcut nimeni. A
investit în fotbalul românesc. Cum
a zis Răzvan Lucescu acum câțiva
ani, dar nu-l credeam, și m-am
mirat, despre fotbalul nostru, că a
ajuns în lumea a treia. Nu. nu...
Cred că suntem în lumea a patra.
Am ajuns în lumea a patra. Eu nu
am dus fotbalul românesc aici. Am
încercat să fac bine, nu rău, chiar
dacă știu că și eu am greșit. Și eu
sunt om. O să vedeți domnilor că în
2022 unsprezece o să am în
echipa națională. Chiar dacă vorbiți
rău de ei. Pentru că eu am muncit

și am produs jucători. Am luat-o de
jos”.

„PENTRU UNII AR FI BINE
SĂ DISPAR”

Gheorghe Hagi a mai spus că
va trece în linia a doua, pentru a
produce în continuare jucători, în
ciuda faptului că unii vor să îl
scoată din fotbalul românesc: „Sunt
implicat în fotbalul românesc.
Încerc să-l ajut. Să ieșim de unde
suntem. Mi-a plăcut fotbalul, îl
iubesc. Nu eu am dus fotbalul
românesc în 28 de ani unde a

ajuns. Credeam că îmi pot da și eu
cu părerea despre situația gravă a
fotbalului românesc. O să produc
în continuare jucători. Am o datorie
vis-a-vis de acești copii. Îi sprijin
cât pot. Cu siguranță nu o să
abandonez. Pentru unii ce bine ar fi
să dispar. Dar știți de ce, nu? Mie
îmi place performanța și creez o
presiune mare. O să mă uit la voi
să văd unde o să duceți fotbalul
românesc. Toată România e tristă.
Din când în când spun adevărul,
care doare”.
Adrian LUNGU
adrian.lungu@telegrafonline.ro

Nemulțumit de modul în care sunt dezbătute declarațiile sale

Gheorghe Hagi nu renunță: „În 2022,
unsprezece o să am în echipa națională”

Gheorghe Hagi, manager tehnic FC
Viitorul: „Mie îmi place performanța
și creez o presiune mare”

Durata estimată a zborurilor,
mărită pentru a se evita

acordarea de despăgubiri?
Durata estimată a călătoriilor cu avionul este cu 35 de

minute mai mare în acest an faţă de acum zece ani, conform
unui raport al Which? Travel care informează că durata mărită
este determinată de companiile aeriene care modifică programul
pentru a crea impresia că pasagerii ajung la timp la destinaţie,
scrie The Guardian.

Companiile adaugă până la 35 de minute în plus la durata
estimată a călătoriei pentru a se asigura că îşi menţin
punctualitatea şi astfel scade riscul de a fi nevoite să
despăgubească pasagerii, conform investigaţiei Which? Travel. 

Majoritatea călătoriilor aeriene au o durată estimată mai
mare decât acum zece ani, în ciuda îmbunătăţirilor tehnologice.
Au fost luate în considerare 125 de rute şi durata lor medie
estimată de companiile aeriene în 2009 şi au fost comparate cu
aceleaşi rute în 2017. Dintre acestea, 61% durează mai mult în
prezent. În cazul Ryanair, procentul este de 82%, la British
Airways 87%, pentru Virgin Atlantic 75% şi 62% pentru easyJet.

Rory Boland, editorul Which?, a declarat: „Pasagerii se pot
simţi înşelaţi de această practică. Companiile aeriene vor susţine
că adăugarea a 10, 20 sau chiar 30 de minute la durata estimată
a zborurilor va îmbunătăţi timpul de zbor. Dar scăderea în
punctualitate din ultimii ani sugerează că nu a ajutat prea mult.
În schimb, mărirea duratei estimate a zborurilor înseamnă, cel
mai probabil, că pasagerii petrec mai mult timp la îmbarcare sau
în avion, doar ca să se felicite singure companiile că ajung la
timp la destinaţie”, a adăugat el, potrivit news.ro.

British Airlines, Easyjet şi Ryanair au fost mai puţin
punctuale în 2017 decât în 2009, conform Which?,
punctualitatea Easyjet scăzând cu 10%. British Airlines, Ryanair
şi Virgin Atlantic au comunicat că avioanele zboară cu viteze
reduse pentru a scădea consumul de combustibil şi a permite
astfel preţuri mici la bilete. Ryanair a precizat că programul „este
ajustat la sfârşitul fiecărui sezon pentru a reflecta durata medie a
zborurilor analizate”.

Teatrul Naţional de Operă şi Balet
“Oleg Danovski” deschide stagiunea!
Teatrul Naţional de Operă şi Balet “Oleg

Danovski” anunţă deschiderea stagiunii 2018 -
2019, duminică 09.09.2018 ora 19.00, cu
spectacolul music-hall “My fair lady” de
Frederick Loewe, în regia lui Alice Barb, cu o
scenografie semnată de Adriana Grand.

Din distribuţie fac parte soliştii: Lucia
Mihalache, Ştefan Popov – Bucureşti, Lică
Gherghilescu, Constantin Acsinte, Cristina
Oprean, Gabriela Dobre, Doru Iftene, Anca

Bănică, Adrian Pârlea, Constantin Botezatu,
Daiana Gavrilescu, Adrian Bădilă, Octavian
Minea, Bogdan Ocheşel, Silvia Simionescu,
Marian Irimia, Robert Safta, Raluca Daraban,
Anişoara Botezatu, Bogdan Bîrsănescu,
Luminiţa Cristea, Veronica Răceală, Iulian
Bratu,  Ana Maria Mladinovici, Ştefan Lepadatu,
Silviu Vizan. Dirijor este maestrul Gheorghe
Stanciu. Biletele se pot procura de la agenţia
teatrului.

Aşa cum am mai anunţat,
începând cu data de 1
septembrie, conducătorii auto nu
vor mai putea solicita restituirea
taxei de prima înmatriculare,
timbrul de mediu, taxa specială
pentru autovehicule sau taxa de
poluare.

Termenul de 31 august a fost
impus anul trecut, după ce
România a fost condamnată la
Curtea Europeană de Justiție.
Instanța europeană a decis că
statele Uniunii Europene au
dreptul de a introduce taxe, dar
că modul de implementare ales de autoritățile
române a fost discriminatoriu, pentru că unii
contribuabili erau obligați să plătească, în vreme
ce alții nu. De asemenea, taxa era în anumite
cazuri chiar mai mare decât valoarea mașinii.

Consultanții fiscali recomandă atenție la
completarea cererii, astfel încât datele să fie
corecte. De asemenea, aceștia avertizează că pot
exista diverse situații în care Fiscul ar putea cere
documente suplimentare.

Mai e puţin până pe 1 septembrie!
Şoferi, luaţi-vă taxa înapoi!


